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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor fejezik végre be a magyar munkavállalók olcsó 
kiárusítását?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az év első három hónapjában a tavalyi esztendő azonos időszakához képest 25 százalék feletti
inflációt mértek. Tehát iszonyatos sebességgel ég el a magyarok megkeresett vagy megtakarított
pénze. Mondjuk honfitársaink bő kétharmada ez utóbbival sajnos gyakorlatilag nem rendelkezik.
Hadd legyek már annyira nacionalista, hogy szíven üssön az Eurostat 2021-es adata, miszerint már
Romániában is többet fogyasztanak, tehát jobban élnek, mint nálunk.

Hogy a világ top 10-es élelmiszerár drágulási csoportjába kerülést eredményező abszurd produkció
- tehát az, hogy egy kiváló agrár- és élelmiszeripari adottságokkal rendelkező országban csaknem
50 százalékos élelmiszerár robbanást  sikerült  elérni -  miként ront  a képen, abba jobb bele sem
gondolni! Sok oka van annak, hogy idáig jutottunk.

Az egyik az a szociopata, neoliberális dogma, ami hazánk versenyképességét az olcsó munkaerőben
- a magyar emberek kizsákmányolásában - látja. Tavaly nálunk adókkal és járulékokkal együtt 10,7
euró volt egy órányi átlagos munkaerőköltség. Szlovákiában ezzel szemben 15,6 euró. Ennyivel
keresnek többet. Ennyivel költhetnek többet a humántőke képző rendszerekre. Az alacsony magyar
bérek viszont  kis  nyugdíjakat,  valamint  leépülő oktatás- és  egészségügyet,  illetve gyenge belső
felvevőpiacot jelentenek. Ez pedig megpecsételi a zömmel belföldre termelő hazai kisvállalkozások
sorsát.

Márpedig a Jobbik-Konzervatívok közössége hisz abban, hogy egy normális országban az anyagi
függetlenséggel rendelkező magabíró polgárság adja a társadalom gerincét.

Kérdezem tehát Tisztelt Miniszter Urat, hogy: 



• Hogyan lesz év végére egy számjegyű a magyar emberek pénzét felzabáló infláció?
• Mikor hagynak végre fel a magyar munkavállalókat olcsón kiárusító, Latin- Amerikába 

való politikával?
 

Várom érdemi válaszát!

 

Ander Balázs

Jobbik 
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